
Interpelácia č. 130/2016   
 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
Ing. Kolesár: 
Na septembrovom zastupiteľstve som sa pýtal na pohyb tuningových áut v mestskom parku 
v auguste tohto roku. Vtedy táto moja otázka vyvolala  prekvapenie a nikto o ničom nevedel 
hoci máme v parku kamery. Situácia mala byť prešetrená, preto, opýtam sa, veď, aký je 
výsledok šetrenia a najmä ma zaujíma aké sú jeho dôsledky.  
 
PhDr. Čižmár: 
Výsledok šetrenia je taký, že súhlas na túto akciu, to zn. na fotenie bol daný z oddelenia 
výstavby, bol presne špecifikovaný v akom rozsahu, čo samozrejme na základe toho, čo ste 
premietli pán poslanec, nebolo dodržané. Aj z uvedeného dôvodu do budúcnosti sa prijímajú 
také kroky a budú sa prijímať také kroky, aby sa takáto akcia nezopakovala, pretože máme 
ešte v živej pamäti aj to, ako za vášho obdobia pri upratovaní sa takisto objavovali súkromné 
autá práve v priestoroch parku, dokonca aj v blízkosti hradu Parič. Takže máme takisto 
podobný cieľ ako vy zamedziť takýmto spôsobom. Úrad sa bude snažiť a nie že snažiť ale 
vykonať kroky také, aby sa situácia neopakovala.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


